

DIDF X CHO Association

「為DSE考生+快樂能量」

文憑試考生限定優惠

條款及細則：

1. 2022年香港中學文憑考試應屆考生凡購買黑暗中對話旅程學生門票一張，同行之學生可獲免費黑暗中對話旅程學生門票一張，二人須參與同一場體驗。
2. 此優惠只適用於2022年4月11日至2022年6月14日，而客人必須於2022年5月14日至2022年6月13日期間完成體驗。
3. 此優惠只適用於購買黑暗中對話旅程之學生門票，並不適用於其他體驗或團體購票。
4. 客人可於網上或親身蒞臨本館購買門票，如客人於本館現場購買門票，購買時必須出示本人之有效准考證方可享有優惠。
5. 於體驗當日，購買門票之客人必須出示本人之有效准考證，同行之客人亦須出示有效准考證、附有學生照片的全日制學生證或學生手冊。
6. 黑暗中對話（香港）基金會有限公司有權要求參加者出示有效證明文件以確認符合年齡要求或優惠票資格。如未能出示者，恕未能招待。
7. 體驗以廣東話進行。如需英語或國語，請預先聯絡本館。
8. 有關黑暗中對話旅程體驗及條款細則請參閱黑暗中對話（香港）基金會官方網頁。
9. 此優惠如有任何更改，恕不作另行通知。
10. 如有任何爭議，黑暗中對話（香港）基金會有限公司保留最終決定權。

Terms & Conditions:

1. 2022 HKDSE Examination Candidates who purchase a Dialogue in the Dark Tour student ticket will have one extra Dialogue in the Dark Tour student ticket for one accompanying student. Both must participate in the same session of experience.
2. This offer is valid from 11 April 2022 to 14 June 2022. Customers must complete the experience between 14 May 2022 and 13 June 2022.
3. This offer is only applicable to Dialogue in the Dark Tour student ticket. It is not applicable to other experiences or group booking.
4. Customers can purchase tickets online or in person in Dialogue Experience Place. Customers must present a valid admission form when purchasing tickets in Dialogue Experience Place.
5. On the day of the experience, customers who purchase tickets must present a valid admission form. Accompanying customers must need to present valid admission forms, full-time student cards or student handbooks with a photo.

6. Dialogue In The Dark (HK) Foundation Limited reserves the right to request participants to present their valid documents for verification purpose. Customers who fail to present valid documents are not allowed to join the experience.
7. The experience is conducted in Cantonese. Please contact us for English or Mandarin arrangements.
8. For more information about Dialogue in the Dark Tour and Terms & Conditions please refer to Dialogue In The Dark (HK) Foundation Limited's official website.
9. This offer is subject to change without prior notice.
10. In case of disputes, the decision of Dialogue In The Dark (HK) Foundation Limited shall be final.